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Stručné zdůvodnění navrhovaného klasifikačního stupně:2 

 

Slečna Monika Hofmanová velice přesně pochopila, že s naším současným přístupem k zákazníkům 

nemůže naše společnost dlouhodobě obstát před ostatními konkurenty. A co je ještě důležitější, dokázala o 

tom přesvědčit i nás. Díky tomu jsme jí udělili souhlas k přípravě dotazníku a obeslání našich bývalých 

zákazníků.  

I když jsem předem viděl dotazníkové otázky, tak mě překvapil rozsah dat, které slečna Hofmanová 

dokázala získat z odpovědí. Na nejbližší jednání vedení společnosti přizveme slečnu Hofmanovou aby nám 

prezentovala výsledky svojí práce včetně navrhovaných úprav. Já osobně budu usilovat o zavedení 

pravidelného dotazování i v příštích sezónách a doufám, že s námi slečna Hofmanová bude i nadále 

spolupracovat. 
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Otázky a připomínky k bližšímu vysvětlení při obhajobě:3 

 

1. Existuje způsob, jak docílit většího návratnosti dotazníku? 

 

2. Pokud bychom se rozhodli pravidelně měřit spokojenost našich zákazníků, doporučujete zachovat 

stávající otázky, nebo dotazník raději upravit? 

 

3. Pokud bychom se rozhodli pravidelně měřit spokojenost našich zákazníků, doporučujete vyhodnocovat 

všechny metriky, jako v této diplomové práci, nebo stačí vyhodnocovat jen něco? 
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